

說話能力訓練

香港中學文憑考試將至，為提高 貴子弟中文科及英文科之說話能力，本校特舉辦有關訓練（中、英文科訓練各 2 節，中文每節約 2 小時，英文每節約 2.5 小時，合共約 9 小時），導師為於公開考試獲取佳績之本校校友，費用為每人 200 元正，訓練日期容後公佈。

敬請於 28/01/2019（星期一）或以前回覆。有關費用將於 **18/02/2019** 從繳費靈戶口中扣除。若 台端每次只存入需繳付的準確款項，務必多存\$2.2，以免在扣除行政費後，戶口沒有足夠結餘支付費用。獲批准以現金或支票繳付者，請於 11/02/2019 把費用交予班主任（支票抬頭請寫「沙田崇真中學法團校董會」，背面寫上學生姓名及班別）。

以上通告

中六級家長



沙田崇真中學校長

梁潔妍

二零一九年一月二十五日

.....

回條 (1819/034(M))

敬覆者：有關 貴校通告內容，敬悉。本人 *同意／不同意 *小兒／女 參加中、英文科之說話能力訓練。

此覆

沙田崇真中學梁校長

家長簽署：_____

學生姓名：_____

班 別：_____

學 號：_____

二零一九年 月 日

* 請刪去不適用者

SHATIN TSUNG TSIN SECONDARY SCHOOL
NOTICE TO PARENTS

1819/034(M)

From: Ms. LEUNG Kit Yin, Principal

Date : 25th January, 2019

Re : S.6 Chinese and English Oral Practice

In order to strengthen S.6 students' speaking ability for the upcoming Chinese and English HKDSE oral exams, the school will organize practice sessions for S.6 students. There will be 2 sessions for each subject. Each Chinese session lasts for about 2 hours while English session lasts for about 2.5 hours. A total of 9 hours of training will be provided. We will invite our alumni who have got outstanding results in this area to be tutors. Students will be notified of the details of the practice sessions in due course. The fees for the Chinese and English Oral Practice is \$200.

The fee will be withdrawn from the PPS account on **18th February, 2019**. If you deposit only the exact amount for each required payment, you should deposit an extra \$2.2 so as to ensure that the balance in your account is sufficient enough to settle the payments including the administrative cost. Those who have been exempted from using PPS have to submit the cash or the cheque (payable to "The Incorporated Management Committee of Shatin Tsung Tsin Secondary School" with student's name and class written on the back) to the form teacher on 11th February, 2019.

Please reply on or before 28th January, 2019.



REPLY SLIP (1819/034(M))

To: Ms. LEUNG Kit Yin, Principal

Date:

I am aware of the information in your Notice to Parents. I * agree/ do not agree that my ward should join the S.6 Chinese and English Oral Practice.

Parent's Signature: _____

Student's Name: _____

Class: _____

Student No.: _____

*Please delete where inappropriate